
М е р зустрівся 
з молоддю 
У напруженому робочому 

графіку міський голова Славу-
тича обов'язкого знаходить час 
для спілкування з учнівською 
молоддю. 

Днями він провів таку зу-
стріч в ЗОШ № 1. У першій її 
частині Володимир Петрович 
вів диспут з молоддю з бага-
тьох питань: "Для чого треба 
вчитися?", "Як стати мером?", 
"Чому з'являється безробіт-
тя?", "Що таке здоровий спо-
сіб життя?", "Яке значення 
Конституції України в житті 
людини?" А в другій частині 
Володимир Удовиченко звер-
нувся до молоді з пропозицією 
обговорити питання — чого в 
Славутичі не вистачає для мо-
лоді? Що треба зробити в май-
бутньому, щоб вона поєднала 
своє життя з містом? 

Обговорювали і мовне пи-
тання. Після жвавої дискусії 
всі визначилися однозначно: 
щоб бути успішним, треба доб-
ре володіти трьома мовами — 
українською, російською і анг-
лійською, а знання інших — 
тільки розширить горизонти 
пізнання. 


